

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll STYM15 2024-11-25

### Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll.pdf

Storlek: 160076 byte

Hashvärde SHA256:

af6fe7b11a97d5a6d54e7bdb596b787dca0631aa3b4ee6a34aac36fbfb3c60c3

*The original file and all signatures are attached to this PDF.*

*To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 3:

**DAVID MAGNUS SÖDERSTRÖM**

Signed with BankID 2024-12-03 19:01 Ref: 78495eea-539d-44f0-9cdf-211fd0c3ccba

**Karl David Oscar Thulstrup Fernsund**

Signed with BankID 2024-12-03 17:13 Ref: 1bf9da63-1900-49b4-99ec-21154ea1cc70

**Henry Lars Gustav Siggelin**

Signed with BankID 2024-12-03 17:00 Ref: 04505148-9ecd-41b4-b939-1a4cb5e5daa1



## Protokoll

Mötets art: STYM14  
Datum: Måndag 25 november 2024  
Tid: 17:23  
Plats: V21  
Närvarande:  
David Söderström, Ordförande  
Carl Nesterud, Vice Ordförande  
Ludvig Herneklint, Kassör  
Henry Siggelin, Koordinator  
Niklas Westberg, StudSA  
Melinda Glöd, AktA  
Oscar Thulstrup Fernsund, FestA  
Oliver Rehn, HusA  
Axel Stens, NärA  
Ylva Öman, Revisor



## 1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:23 av Ordförande David Söderström.

## 2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande

David Söderström kandiderar.

**Styrelsen beslutade**

**att** välja David Söderström till mötesordförande.

- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare

Niklas Westberg nominerar Oscar Thulstrup Fernsund. Oscar Thulstrup Fernsund godtar.

**Styrelsen beslutade**

**att** välja Oscar Thulstrup Fernsund till justerare, tillika rösträknare

- 2.3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

- 2.4. Fastställande av föredragningslista

**Styrelsen beslutade**

**att** fastställa föredragningslistan enligt kallelsen.

## 3. Punkter

- 3.1. Förra mötets protokoll

Förra mötet skrevs ett motionssvar för skärmmånden, Niklas Westberg informerade om en skydds rond som gjorts med KTH. Oscar Thulstrup Fernsund har kontaktat fysiks klubbmästeri angående arrangerande av mat till kommande sektionens möte. SM planerades och roller under mötet gavs ut.

På övriga frågor diskuterades städning av smörj och styrelsetröjor (*igen<sup>2</sup>*).

- 3.2. Mat till SM

Oscar Thulstrup Fernsund meddelar att fysiks klubbmästeri såg positivt på styrelsens fråga om att laga mat till sektionens möte. Mer info delas närmare in på mötet.

Fysik frågade om hur servering skulle skötas, mötet diskuterar olika lösningar.

Att gå in i konsulatet (Fysiks sektionens lokal) är inte en möjlighet men kan gå att servera i bleck utanför.

Oscar driver frågan vidare och rapporterar på ett framtida möte.

- 3.3. KF

Carl Nesterud informerar om kärfullmäktiges konferens som skede i helgen.

KF tar fram ett förslag till vilka som kan placeras in i den nya sektionens lokalen på campus.

THS åsiktsdokument behöver uppdateras, arbete har startat för att lösa detta och se till att det hålls uppdaterat framöver.

Åsiktsdokument reglerar hur THS ställer sig i olika frågor och agerar guide åt både interna och utomstående.

Osqvik diskuterades, rinnande vatten har dragits fram till tomtgränsen, kostar mycket att dra in det i huset, annars kostar det per år att inte ha det.

Kåren beslutade att betala kostnaden för att dra in vatten i huset.

Kåren vill bli bättre på att samla in pengar, driver vattenfrågan som ett pilotprojekt.

Det har diskuterats att sälja Osqvik, men det är högt belänat och att sälja hade inneburit stor



vinstskatt, därför är det inte något som är aktuellt just nu.  
THS har lagt fram en reviderad budget som har 0kr resultat.  
Kärmandaten har ordnats om, maskin behåller sina 4 mandat.  
Extra insatt KF möte kommer ske i december.

3.4. Styrelsetröjor

Styrelsen fortsätter att diskutera sina tröjor, igen....

Typ av halfzip och tryck/bordyr diskuteras.

Efter omröstning blir det en mönstrad halfzip, tryck/bordyr beror på pris och tid.

#### 4. Övriga frågor

4.1. Polhemssittning

Styrelsen diskuterar #####.

Temat blir #####.

Styrelsen väljer ##### till mat.

Styrelsen väljer ##### till dryck.

Dekoration behövs, ##### ansvarar för detta.

*Inga spoilers polbem!*

4.2. Alkoholförrådet

Revisorerna har gått igenom alkoholförrådet, sittingsranson från tidigare sittningar är kvar, hur ska det tas hand om på bästa sätt?

Styrelsen hör av sig till sittande och kommande klubbmästare för att gemensamt diskutera frågan.

4.3. MLG möte

MLG möte imorgon.

Vad som ska tas upp på mötet diskuteras.

4.4. Smörjis golv.

Golvet i smörjis byttes för några år sedan, slits fort. Styrelsen uppmanar att vara försiktig med golvet.

Sektionens nya bord har stålförstärka hörn, dessa kan skada golvet om man inte är försiktig.

4.5. SMART

Sveriges Maskinrelaterade Teknologer sker kommande helg.

Ludvig Herneklint ger info om vad som gäller för transport.

Ett gemensamt möte sker efter MLG imorgon för att gå igenom vad som ska göras.

#### 5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 19:39.